

# 澳門理工大學圖書館 MPU LIBRARY

## 文獻提供服務申請表格 DOCUMENT DELIVERY SERVICE REQUEST FORM

請使用此表格作申請，要求提供本館館藏沒有的文獻（書籍互借服務不適用於本館），並詳細填寫所需資料，交圖書館參考諮詢服務台、或電郵至 [ill@mpu.edu.mo](mailto:ill@mpu.edu.mo) 或傳真至 2870-2076 辦理。每一表格只辦理一個申請。

Please use this form to request articles which are not available in MPU Library (Document Delivery Service for whole books is not applicable). Please provide the requested information in detail and submit the requests at the Library's Reference Desk, or e-mail it to [ill@mpu.edu.mo](mailto:ill@mpu.edu.mo), or fax it to 2870-2076. Please use a separate request form for each article.

日期 Date \_\_\_\_\_

姓名 Requested by	員工 / 學生證號碼 Staff / Student card no.
聯絡電話 Contact phone no.	學院 / 部門 Faculty / Dept.
電郵 E-mail	
類別 Patron type <input type="checkbox"/> 全職教員 Full-time academic staff <input type="checkbox"/> 全職職員 Full-time staff <input type="checkbox"/> 研究生 Postgraduate	
<b>收集個人資料聲明 Personal Data Collection Statement</b>	
閣下所提供的資料，只會被用作處理文獻提供服務申請和聯絡用途。同時，所提供的個人資料將按照第 8/2005 號法律《個人資料保護法》相關規定進行處理。	
The information you provide will be used for the purpose of processing your document delivery service application and communication only. All personal data provided will be treated in accordance with relevant provisions of Act No. 8/2005 Personal Data Protection Act.	

文章標題 Article title		
文章作者 Article author		
出版物類型 Type of publication		
<input type="checkbox"/> 期刊 Journal <input type="checkbox"/> 書籍章節 Article in a book <input type="checkbox"/> 會議錄 Conference proceeding <input type="checkbox"/> 學位論文 Thesis <input type="checkbox"/> 報告 Report <input type="checkbox"/> 其他 Others		
出版物名稱 Title of publication		
會議名稱 Conference title		
年份 Year	卷 Vol.	號 Part / No.
作者 Author		
版本 Edition	出版者 Publisher	
出版地 Place of publication	ISSN / ISBN	
頁數 Pages 由 From	至 to	DOI
資料來源（若有） Source of information (if any)		
<b>圖書館專用 For Library Use Only</b>		
Received by	Date	Ref. No. DDS _____ / _____
Handled by	Date	Date of article received
Follow up by	Date	
Remarks		